
Александар Боцан-Харченко: Никакве скандалозне приче и тобожња врбовања не могу нанети никакву штету нашим односима
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 Београд -- Амбасадор Руске Федерације у Србији Александар Боцан-Харченко рекао за
РТС да никакве скандалозне приче не могу нанети никакву штету односима Русије и
Србије.

  

Он је за јавни сервис говорио о истрази снимка на којем се види руски обавештајац како
наводно предаје новац српском агенту.

  

Александар Боцан-Харченко је рекао да је уобичајено да се уочи значајних састанака на
високом нивоу појављују неке провокације и нешто скандалозно.

  

"После тога се нешто и демантује и ми смо навикли и без обзира на те провокације,
идемо даље. Никакве скандалозне приче и тобожња врбовања од стране руског војника,
српског војника не могу нанети никакву штету нашим односима", рекао је
Боцан-Харченко.
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Он се иначе у четвртак састао с председником Србије, а тема разговора је, између
осталог, била и "шпијунска афера". Међутим, руски амбасадор није након тог састабка
хтео да одговори на новинарска питања.

  

(РТС)
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